
Erhvervs, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 21. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 26
Hvor stor en bank ville Finansiel Stabilitet have været, hvis ikke de sunde dele
af krakkede banker var solgt fra, men i stedet var videreført i den størrelse, de
havde ved overtagelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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Offentligt


